
Vildblomst-arealer 

Vi har udlagt 2 områder med vildblomst (på engen og trekanten ved Hostavej). Områder har nu virket i 2 år. 

Vi har ikke tidligere haft har erfaring med områder som disse, men nu kan vi fremadrettet få det til at ligne vild 

blomst.  

Der skal sås nye frø, da ikke alle planter ”taber” frø, som kan vokse op året efter.  

Det har noget med blandingen at gøre. Den bliver ændret, så der er styr på det fremadrettet. 

Områderne vil blive slået inden vinter og om rives foråret.  

 

 


